
LOBEKODS

A M ?
UEMBYGDSFORENING

Årsmötesprotokoll. Löberöds Hembygdsförening 2023-02-16

Närvarande: Johan Jeppsson, Leif Lindgren, Kjell Persson, Stig Jönsson, Irene Jönsson,

Solweig Andersson, Gunnel Nilsson, Sigurd Nilsson, Claes-Göran Wodl in , Karin Westerberg,

Thomas Westerberg, Astr id Pärsson, Nina Lundbladh, Felicia Andersson, Stefan Andersson,

Dan Gren, Göran Lindvall, Karin Grahn, Johnny Rasmussen, Susanne Sorman, Robert

Samnegård, Uno Lindahl, Anki Lindahl, Gert Samuelsson, Anna Nordel l , Lars Andersson,
Staffan Persson, Per Olsson, Sara Persson, Eva Åkerblom, Åke Åkerb lom, Tonny Jönsson,

Hanna Nilsson, Joakim Persson, Lennart Edenfjord, Carola Andersson, Lotta Gren, Thomas

Friberg, Ann-Char lot te Persson

1. Föreningens ordförande, Carola Andersson, förklarade m ö t e t öppnat och hälsade

deltagarna välkomna.

2. Dagordningen godkändes.

3. Å rsmö te t valde Carola Andersson at t leda mötet .

4. Eva Åkerb lom och Gert Samuelsson valdes som juster ingsmän och t i l l ika rösträknare.

5. Ann-Char lot te Persson läste upp verksamhetsberät te lsen fö r 2022 och m ö t e t godkände

denna. (Bifogas)

6. Per Olsson läste upp kassaberättelsen. Resultatet fö r 2022 är -69 274.- Under 2022
investerade föreningen i en ny värmepump till Hantverksgården. Se bif. Årsredovisning.

7. Revisionsberättelsen upplästes av Lars Andersson. Revisorerna föres lår ansvarsfr ihet fö r

styrelsen.

8. Å rsmö te t fö l je r revisorernas råd och bevi l jar styrelsen ansvarsfr ihet fö r verksamhetsåret

2022.

9. Till o rd förande för 2023 valdes Carola Andersson.
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Till s tyre lse ledamöter fö r två år godtogs valberedningens förslag varpå Ann-Char lot te

Persson, omvaldes på et t år. Nyval på Joakim Persson på e t t år. Omval fö r två år på Sofia

Hagerin, Uno Lindahl och Robert Samnegård. Nyval på två år fö r Lennart Edenfjord och

Stig Persson.

Till s tyre lsesuppleanter fö r e t t år valdes Hanna Nilsson. Nyval på Linda Andersson,

Thomas Westergren och Felicia Andersson på e t t år.

Claes-Göran Wod l i n och Lars Andersson valdes som revisorer på e t t år.

Som revisorssuppleant valdes Anders Andersson.

Thomas Friberg, Per Olsson och Mal in Granqvist Ma lmbe rg valdes a t t utgöra föreningens

valberedning.

Med lemsavg i f ten fö r 2024 fastslogs till 200.- per år och hushåll. Under 2023 kommer

styrelsen at t bereda et t ny t t förslag inför 2025.

Lot ta Gren in fo rmerade om kommande arrangemang under 2023.

-  1-2/4 Påsklovs LAN f ö r ungdomarna under et t hel t dygn.

- 3 /3 A W ?På Styret?

- 30 /4 Valborgsf i rande

- 23 /6 Midsommar f i rande

- 8 /5 100-ars Jubi leum

Vi kommer också at t ha en städdag i byn som vanl igt under våren. Det blir f l e r

evenemang där Niklas Christoffer b juder in t i l l p icknicunderhål ln ing med ol ika art ister.

Men också en ny s p ö k v a n d r i n gi höst.

Då de t är svårt a t t nå u t till byns invånare diskuterade vi olika förslag och idéer:

-  Satta upp e t t akt iv i tetsschema på et t föns ter på Hantverksgården

- Använda anslagstavlan u tan fö r Ica och inne på ICA

- Sociala med ier

- Hemsidan

- En egen anslagstavla fö r Hembygdsföreningen på lämplig plats på ICA

- En digital anslagstavla/TV-skärm i et t av ICA-s föns ter

- Samordna med alla fören ingar i byn vad som händer i byn.

- Använda LIF:s anslagstavla

Lotta uppmanade alla som har idéer och förslag på vad som kan arrangeras a t t k o m m a

med förs lag så hjälps vi åt a t t genomföra det.

Nya f rågor och o r d e t är f r i t t :

Föreläsningsföreningen borde återuppstå. Vi borde ha en växtbytardag.



Vår t 100-års Jubileum kommer at t f iras på Hantverksgården f rån klockan 11.00. Det blir

olika akt iv i teter , mat, underhål ln ing för olika åldrar, Löberöds historia, visning av f i lm

från 1953-års Hantverksutstäl lning.

Löberöds Hembygdsförenings blad kommer att delas ut både i byn och i området runt
byn.

Nuvarande högtalaranläggning bör eventuel l t bytas ut. Styrelsen diskuterar det.

Hembygdsföreningen ombeds göra en skrivelse till Traf ikverket då vägen u t ur byn m o t

E22 är väldigt dålig.

Thomas Friberg in fo rmerade om sit t ini t iat iv at t b juda in ungdomar med A- t rak to re r till

Räddningst jänst Syds lokaler i Löberöd. Responsen blev över förväntan, det kom ca 70 A-

t rak to re r och run t 150 ungdomar. Vissa hade kör t från Malmö, Kristianstad, Sjöbo,

Staf fanstorp m.fl . orter. De f ick prova på HLR, se fi lm och bi lder från olycksplatser, känna

på vikterna i gym-lokalen mm. De bjöds också på korv och dricka. Radio P4 M a l m ö h u s

uppmärksammade också det ! Det var en väldigt lyckad sammankomst som R-Syd ska

försöka följa upp f ler gånger. Stor eloge till Thomas som tog ini t iat ivet!

De avgående styrelseledamöterna avtackades fö r mångårigt arbete i föreningen.

18. Carola Andersson tackade samtl iga fö r visat intresse och avslutade kvällens möte.
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